
Verslag Sportraad 09/12/2015 
 

Aanwezig: 

HTC Oranje Arvin Willemse ERC Hoeilaart Serge 
Muyldermans 

Ijsetrippers 
Wandelclub 

Guy 
Vandervaeren, 
Jean-Pierre 
Rogussczak 

VTB Hoeilaart Pieter-Jan 
Lenaerts 

Judoclub 
Hoeilaart 

Gunter Denayer Tang Soo Do Alain Vermeulen 

De Gympies Mireille Van 
Rompu (lid 
dagelijks bestuur) 

TC De Jonge 
Wingerd 

Paul Beetens en 
Kenzo Vermeesch 

Ryo Dojo Dave Geentjens 
(ondervoorzitter) 

Forza Wanhoop Sven Vercarre en 
Senne De Brouwer 

Jiu-Jitsu Kani 
Bazami 

Veronique Desmet Soulstep Dance 
Crew 

Katharine Tessens 

Dynamo 
Wijndaal 

Marijke De Rudder Lid dagelijks 
Bestuur 

Jos Sannen 

Petanqueclub 
Hoeilaart 

Michel Gahy Lid dagelijks 
Bestuur 

Iemke Kuijper 

Sport en 
Opleiding vzw 

Koen Ophalffens Sportfunctionaris Bart Mullie 

WTC Hoeilaart Erik Declercq Voorzitter 
Sportraad 

Jeroen Nagels 

Nero’s 
Badmintonclub 

Marc Raes Schepen van 
Sport 

Eva De Bleeker 

Yogaclub 
Hoeilaart 

Philippe Ghekiere   

 

Verontschuldigd: Soulstep Dance Crew 

Afwezig: ZA Team 

De vergadering wordt geopend door voorzitter Jeroen Nagels. Enkele punten van 
de vergadering wordt geprojecteerd op een powerpoint (in bijlage bij dit verslag) 

 

 



1 Beleid 
 

1.1 Uitbetaling subsidies 2015 (zie powerpoint) 
Sportfunctionaris Bart Mullie licht de subsidieverdeling toe, gebaseerd op seizoen 
2014-2015. Zoals steeds worden er beleidssubsidies (kwalitatief en kwantitatief) 
als impulssubsidies (voor clubs met jeugdwerking) verdeeld. 

Op vraag van het Dagelijks Bestuur licht Bart de verschillen boven de €200 toe. 
De grootste verschillen zijn te situeren in: 

• Vereniging die wel of niet hun dossier indienden 
• Meer of minder gemaakte kosten voor opleiding/bijscholingen voor 

jeugdsportbegeleiders 

Er zijn geen opmerkingen op de verdeling. Jeroen licht toe dat in de loop van dit 
voorjaar een nieuw subsidievoorstel zal komen vanuit het DB.  

De Algemene Vergadering geeft een positief advies over de subsidieverdeling 

1.2 Uitbetaling duurzaam sportmateriaal 2015 (zie powerpoint) 
Het voorstel voor verdeling wordt geprojecteerd en toegelicht door Bart. Er 
volgen geen opmerkingen. 

De Algemene Vergadering geeft een positief advies over de verdeling duurzaam 
sportmateriaal. 

1.3 Reglement duurzaam sportmateriaal 
Voorzitter Jeroen vermeldt dat dit reeds enkele malen geagendeerd is geweest 
met steeds discussie over de grootte van bedragen of spreiding over 
verschillende jaren. Vorige keer was er reeds goedgekeurd om in een mogelijk 
nieuw reglement op te nemen dat de goederen reeds moesten aangekocht zijn. 
Het DB stelt voor om de AV te laten beslissen tussen: 

a) Goedkeuring nieuw reglement met vermelding dat goederen moeten 
aangekocht zijn en aankopen >€5.000 kunnen over twee jaar gespreid 
worden (enkel het restbedrag na jaar 1 wordt in rekening genomen) 

b) Het reglement laten vallen en het bedrag van €5.000 gewoon opnemen 
in het budget voor de beleidssubsidies. 

Serge Muyldermans (ERC Hoeilaart) haalt aan dat een budget van €5.000 te 
weinig is voor clubs met grote investeringen. Dave Geentjens (Ryo Dojo) vindt 
dat dit reglement moet blijven, omdat zo kleine clubs ook terugbetalingen 
kunnen krijgen op investeringen. Bij opname in de subsidiepot, zou er voor hen 
immers niets meer overblijven. 

Er wordt overgegaan tot stemming. Er is een algemene meerderheid om het 
reglement te behouden, mits de voorgestelde aanpassingen. Er wordt dus 
gekozen voor voorstel a. 

 



1.4 Erkenning sportclubs 
Bart herinnert de clubs eraan dat dit dossier voor 1 januari moet binnengebracht 
worden. Op vraag van verschillende verenigingen volgt wat meer info over het 
opvragen van de ledengegevens. De gemeentesecretaris heeft hierover al een 
mail opgesteld deze doorgestuurd werd door Bart naar alle clubs. De gegevens 
van de leden zullen enkel – mits bijwonen of akkoord van de vereniging – 
bekeken worden in functie van subsidiëring of het toekennen van kavels in de 
gemeente.  

2 Infrastructuur 
 

2.1 Nieuw huishoudelijk reglement gemeentelijke infrastructuren 
Het DB had reeds een advies geformuleerd, wat ter goedkeuring werd gestuurd 
naar de AV. Hierop kwamen geen opmerkingen binnen. Jeroen verduidelijkt 
nogmaals het advies van de sportraad: 

• Positief: 
o Voordeligere voorrang/tarieven voor gesubsidieerde/erkende 

verenigingen 
o Eenduidig reglement voor verschillende infrastructuren 

• Opmerkingen: 
o Graag danszaal GC Felix Sohie qua tarieven gelijkschalen aan 

danszaal sporthal en aanvraag opnemen in jaarreservatie 
o Enkel gesubsidieerde Hoeilandse verenigingen gratis gebruik laten 

maken van zalen voor jeugdsportstages 
o Financiële ‘voordelen’ voor jeugdwerking vallen weg uit dit 

reglement: andere mogelijkheden tot ondersteuning bekijken. 
o Graag snelle evaluatie en bijsturing van het reglement indien nodig 
o Inventaris en fiches van alle lokalen beschikbaar stellen voor 

gebruiker 
o Aanvragen bekijken in functie van beschikbaarheid en niet in functie 

van aanbod. Zalen in GC Felix Sohie kunnen ook dienen voor 
sportvereniginen en omgekeerd. Tabula rasa van alle 
zaalbezettingen in Hoeilaart overwegen in functie van tekort 
infrastructuur. 

o Overeenkomst met scholen nastreven om hun turnzaal na de 
schooluren ook beschikbaar te stellen 

Het DB zal de AV op de hoogte brengen van het antwoord van het college op de 
opmerkingen. 

2.2 Werkgroep Infrastructuur 
Schepen Eva De Bleeker licht dit toe.  

• Er wordt een lastenboek ontworpen (onder impuls van Technische Dienst) 
om een ontwerper aan te stellen. In dit lastenboek werden de 
oorspronkelijke plannen, haalbaarheidsstudie, adviezen werkgroep 
Sportinfrastructuur en Jeugdinfrastructuur opgenomen. Het is dus een 



‘eisenbundel’ qua wensen en noden infrastructuur, rekeninghoudend met 
de beschikbare oppervlakte. Ook de voetbalinfrastructuur werd hierin 
opgenomen. 

• Ontwerpers kunnen hierop intekenen, aanstelling voorzien gemeenteraad 
februari 2016. Ontwerper kan kiezen: 

o Design: ontwerper tekent enkel plannen, nadien moet dan nog een 
aannemer aangesteld worden 

o Design&Build: ontwerper tekent plannen en bouwt 
• Ontwerper gaat dan plannen ontwerpen in samenspraak met politiek, 

diverse werkgroepen om tot definitief ontwerp te komen. 
• Realisaties voorzien vanaf 2017, voorrang voor sport, 2018-2019 jeugd. 

Dave verduidelijkt dat de WG Sportinfrastructuur blij is dat de plannen concreter 
worden en hoopt dat de geplande timing kan gevolgd worden en wenst 
betrokken te worden in alle volgende stappen. 

3 Sportraad 
 

3.1 Lidmaatschappen DB Sportraad 
Jeroen meldt het ontslag van 2 personen uit het Dagelijks Bestuur: 

• Jos Sannen, voor Tennisclub Jonge Wingerd, wordt vervangen door Kenzo 
Vermeesch.  

• Sam Vanderstraeten, zetelde als deskundige, geen vervanger. 

Jos is aanwezig en krijgt nog enkele flesjes als dank voor zijn inzet de voorbije 
periode.  

 

4 Activiteiten 
 

4.1 Feest van de Sport 
De sportdienst en het DB had reeds een evaluatie gehouden, we overlopen de 
puntjes: 

Sportdienst: 

• Meer aanwezigen als andere jaren, ook meeste afwezigen beter op 
voorhand gecommuniceerd. 

• Nog veel handdoeken over, niet afgehaald. Jammer, want we herinneren 
iedereen hieraan. Oplossing hiervoor: volgend jaar minder bestellen 

• Schalen in categorieën volgende jaren? Zeer moeilijk te bepalen, 
afhankelijk van grootte sport/inschaling niveau. 

• Radio Ozon vs minder ad-rem kampioenen: was dit voor sommigen een 
probleem? 
 

DB Sportraad: 



• Vlotter als voorgaande jaren dankzij Radio Ozon, soms wel wat bijschaven 
of op voorhand beter informeren. 

• Radio Ozon voor herhaling vatbaar, maar niet elk jaar 
• Eten vlotter laten verlopen 
• Bereikbaarheid WC’s in GC Felix Sohie oplossen 

 

Dave zou toch graag een niveauverschil inlassen in categorieën en wil hier met 
het DB eens over nadenken. Vanuit de AV kwamen er positieve reacties, 
iedereen vond dit de meest geslaagde editie, minder saai als voorgaande. 

4.2 Kalender 2016 
De sportkalender 2016 wordt verspreid, zodat clubs reeds weten wat er wanneer 
gepland is van gemeentelijke initiatieven. Clubs mogen steeds hun activiteiten 
doorsturen. 

5 Rondvraag 
 

Jeroen meldt dat er in het voorjaar een speciale vergadering wordt 
georganiseerd voor de verenigingen, mat dat hierover meer nieuws volgt. 

Erik Declercq (WTC Hoeilaart) meldt dat hij een stapje terugzet binnen de WTC 
en er ook iemand anders de WTC zal vertegenwoordigen in de toekomst. Eric 
vraagt ook of er geen tussenoplossing bestaat om ‘maandenoverlappend’ 
reclame te maken voor evenementen in de uit-agenda. Bijvoorbeeld in Hier 
Hoeilaart zal een evenement op 1 november pas aangekondigd worden op 1 
november, aangezien dit niet vermeld wordt in de oktober-kalender….en dus 
eigenlijk te laat. Bart vraagt na bij de communicatiedienst of er een bereik >1 
maand kan gepubliceerd worden. 

Paul Beetens (TC De Jonge Wingerd) vraagt of de container aan de sporthal 
definitief blijft staan. Bart bevestigt dat deze blijft staan en dat deze dient om 
materiaal van sportdienst en clubs op te slaan. Paul betreurt dat hier weer 
parkeerplaatsen verloren zijn. Serge treedt hem bij en vraagt of de gemeente 
niets kan doen aan de camions die in het weekend geparkeerd staan langsheen 
de site sporthal/voetbal. Een mogelijke oplossing bestaat om dit ook bebouwde 
kom te maken, zo mogen ze hier niet ongelimiteerd parkeren, Bart vraagt na wat 
hier mogelijk is aan Technische Dienst/politiek. 

Iemke Kuijper (HTC Oranje – lid DB) maakt reclame voor de Hoeilaart App en 
motiveert clubs om deze te gebruiken én zichzelf hierop te promoten. 

Dave maakt nog reclame voor de kerstmarkt te Hoeilaart 
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